
 
PROTOKÓŁ X/2011 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 29 czerwca  2011 roku w sali narad Urzędu Miasta i Gminy 

w Działoszycach. 

 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 8.00. 

 

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 13 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Zdzisław Leks – Burmistrz Miasta i Gminy 

2. Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz Miasta i Gminy 

3. Pani Krystyna Konderak– Skarbnik Urzędu Miasta i Gminy 

4. Pani Barbara Wojewoda – Kierownik Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

5. Pani Grażyna Wojtaś – pracownik Urzędu Miasta i Gminy 

6. Pan Maciej Sobecki – pracownik Urzędu Miasta i Gminy 

7. Pan Marcin Leszczyński -  pracownik Urzędu Miasta i Gminy 

oraz przewodniczący jednostek pomocniczych, których lista obecności stanowi załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu. 

 

Do pkt. 1-go 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 9.00. 

  

 Otwarcia sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady Pan Zygmunt Saracki . 

Stwierdził, że w sesji bierze udział 13 radnych i Rada jest uprawniona do podejmowania 

prawomocnych uchwał i wniosków. 

 
 
Do pkt 2-go 
Uchwalenie porządku dziennego obrad . 

    
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 
2. Uchwalenie porządku dziennego obrad. 
3. Przyjęcie protokołów  z  sesji z dnia:  
- 31 stycznia 2011 rok 



- 18 luty 2011 rok 
- 15 marca 2011 rok 
- 16 maja 2011 rok 
- 3 czerwca 2011 rok 
4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres międzysesyjny. 

  5. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy 
  Działoszyce na lata 2011 – 2014. 

a) dyskusja 
  b) podjęcie uchwały 
6. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2011r. oraz 
wprowadzeniu zmian w uchwale w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy na rok 
2011 Nr V/19/2011. 
a) dyskusja   
b) podjęcie uchwały   
7. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010 rok  
Miejsko - Gminnego Centrum Kultury w Działoszycach. 
a) dyskusja 
b) podjęcie uchwały 
8. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010 rok 
Gminnego Ośrodka Zdrowia w Działoszycach. 
a) dyskusja 
b) podjęcie uchwały 
9. Rozpatrzenie: 
a) Sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Działoszyce za 2010 rok. 
b) Sprawozdania finansowego  Miasta i Gminy Działoszyce za 2010 rok. 
c) Opinii Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z 
dnia 25 maja 2011 roku o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta i Gminy Działoszyce 
za 2010 rok 
d) Informacji o stanie mienia komunalnego Miasta i Gminy Działoszyce. 
e) Wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Działoszycach z dnia 06 czerwca 2011 
roku w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Działoszyce absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu gminy za 2010 rok. 
f)  Opinii Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach  z 
dnia 14 czerwca 2011 roku w przedmiocie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Działoszycach w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Działoszyce z tytułu 
wykonania budżetu za 2010 rok.  
10. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem wykonania budżetu Miasta i Gminy Działoszyce za 2010 rok. 
a) dyskusja 
b) podjęcie uchwały 
11. Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy 
Działoszyce 
a) dyskusja 
b) podjęcie uchwały. 
12. Projekt uchwały w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 
Gminy Działoszyce, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, 
informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia w 
Działoszycach oraz Miejsko – Gminnego Centrum Kultury w Działoszycach. 
d) dyskusja 
e) podjecie uchwały 
13. Sprawozdanie z wykonania zadań z zakresu pomocy społecznej za 2010 rok 
a) dyskusja 



b) przyjęcie informacji 
14. Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 
opłat oraz trybu ich pobierania. 
a) dyskusja 
b) podjęcie uchwały 
15. Projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 
zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 
a) dyskusja 
b) podjecie uchwały 
16. Informacja z  realizacji „ Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych” za 2010 rok. 
a) dyskusja 
b) przyjęcie informacji 
17. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia  Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii na rok 2011. 
a) dyskusja 
b) podjęcie uchwały 
18.Projekt uchwały w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych 
zawierających powyżej 4,5% alkoholu z wyjątkiem piwa, przeznaczonych do spożycia poza 
miejscem sprzedaży oraz zasady usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 
alkoholowych na terenie Miasta i Gminy Działoszyce. 
a) dyskusja 
b) podjęcie uchwały 
19. Projekt uchwały w sprawie wystąpienia ze Związku Międzygminnego d.s. Gazyfikacji, 
Rozwoju Terenów Wiejskich i Ochrony Środowiska w Proszowicach. 
a) dyskusja 
b) podjęcie uchwały 
20. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie wynagradzania inkasentów z tytułu 
poboru podatków. 
a) dyskusja 
b) podjęcie uchwały 
21. Sprawozdania z działalności stałych Komisji Rady Miejskiej oraz Komisji Rewizyjnej 
za 2010 rok. 
a) przyjęcie informacji. 
22. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów stałych Komisji Rady Miejskiej oraz 
planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2011 rok. 
a) dyskusja 
b) podjęcie uchwały 
23. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez 
Przedszkole Samorządowe w Działoszycach. 
a) dyskusja 
b) podjęcie uchwały 
24. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 
gminnych. 
a) dyskusja 
b) podjęcie uchwały 
25. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg 
gminnych na terenie Gminy Działoszyce. 
a) dyskusja 
b) podjęcie uchwały 
26. Projekt Uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania 



mieszkaniowym zasobem gminy Działoszyce na lata 2011-2015 oraz ustalenia zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasoby gminy Działoszyce. 
a) dyskusja 
b) podjęcie uchwały 

   27. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad sprzedaży lokali mieszkalnych 
stanowiących        własność Gminy Działoszyce oraz warunków udzielenia bonifikaty i 
wysokości jej stawek  procentowych. 

a) dyskusja 
b) podjęcie uchwały 
28. Projekt uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Działoszyce. 
a) dyskusja 
b) podjęcie uchwały. 
29. Projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu dla przygotowania wyboru ławników na 
kadencję 2012 – 2015 . 
a) dyskusja 
b) podjęcie uchwały. 
30. Interpelacje i zapytania radnych. 
31. Odpowiedzi na zapytania. 
32. Sprawy rożne. 
33. Zakończenie obrad sesji. 

 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zaproponowany porządek obrad sesji i zapytał, czy 

radni mają uwagi do przedstawionego porządku. 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad 

sesji . 

  Porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie / ''za'' – 13, ''przeciw'' – 0, 

''wstrzymał się od głosu'' – 0/ i przystąpił do następnego punktu porządku obrad. 

 

Do pkt 3 

Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokoły z sesji Rady Miejskiej z dnia: 

- 31 stycznia 2011 rok 
- 18 luty 2011 rok 
- 15 marca 2011 rok 
- 16 maja 2011 rok 
- 3 czerwca 2011 rok 

 

Protokoły  zostały przyjęte jednogłośnie / ''za'' – 13, ''przeciw'' – 0, ''wstrzymał się od głosu'' – 0/  i 

przystąpił do następnego punktu porządku obrad. 

 
Do pkt. 4 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres międzysesyjny. 



 
   W okresie międzysesyjnym Burmistrz wydał zarządzenia, które przedstawił i szczegółowo 

omówił. 

 

Do pkt. 5  

 Projekt uchwały w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy 

Działoszyce na lata 2011 – 2014, przedstawiła i omówiła Krystyna Konderak - Skarbnik  Miasta i 

Gminy Działoszyce. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał projekt 

uchwały i poddał go pod głosowanie.  

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 13, ‘’przeciw’’ – 0, 

‘’wstrzymał si ę'' – 0/ 

 

Do pkt 6 

 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2011r. oraz wprowadzeniu 
zmian w uchwale w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy na rok 2011 Nr V/19/2011 -
przedstawiła i omówiła Krystyna Konderak - Skarbnik  Miasta i Gminy Działoszyce. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 13, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się'' – 0/ 

 

Do pkt 7 

 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010 rok  Miejsko - 
Gminnego Centrum Kultury w Działoszycach - przedstawiła i omówiła Krystyna Konderak - 
Skarbnik  Miasta i Gminy Działoszyce. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 13, ‘’przeciw’’ – 
0, ‘’wstrzymał się'' – 0/ 
 
 
Do pkt 8 



 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010 rok 
Gminnego Ośrodka Zdrowia w Działoszycach - przedstawiła i omówiła Krystyna Konderak - 
Skarbnik  Miasta i Gminy Działoszyce. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 13, ‘’przeciw’’ – 
0, ‘’wstrzymał się'' – 0/ 
 
 
Do pkt 9 
a)  Sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Działoszyce za 2010 rok - przedstawiła i 
omówiła Krystyna Konderak - Skarbnik  Miasta i Gminy Działoszyce. 
b) Sprawozdanie finansowe  Miasta i Gminy Działoszyce za 2010 rok - przedstawiła i omówiła 
Krystyna Konderak - Skarbnik  Miasta i Gminy Działoszyce. 
c) Pani Krystyna Konderak – Skarbnik MiG przedstawiła opinię składu orzekającego Kolegium 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach  z dnia 25 maja 2011 roku  o sprawozdaniu o  z 
wykonania budżetu gminy za 2010 rok. 
d) Informację  o stanie mienia komunalnego Miasta i Gminy Działoszyce – przedstawiła i omówiła 
Pani Krystyna Ciszek – sekretarz Miasta i Gminy Działoszyce. 
e) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Jan Banaszek  przedstawił wniosek Komisji 
Rewizyjnej z dnia 6 czerwca  w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy 
za 2010 rok dla Burmistrza Miasta i Gminy w Działoszycach. 
f)  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Jan Banaszek  przedstawił  Opinię Składu 
Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach  z dnia 14 czerwca 2011 
roku w przedmiocie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Działoszycach w sprawie 
absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Działoszyce z tytułu wykonania budżetu za 2010 rok.  
 
Do pkt 10 
 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem wykonania budżetu Miasta i Gminy Działoszyce za 2010 rok - przedstawiła i 
omówiła Krystyna Konderak - Skarbnik  Miasta i Gminy Działoszyce. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

Głos zabrał Pan Burmistrz Miasta i Gminy Działoszyce  – Zdzisław Leks – sprawozdanie 

finansowe składa się głównie z liczb, które są ciężkie do zapamiętania, jednak z nich wynika 

pewien obraz działalności gminy za   2010 rok. Na niektóre z nich należy zwrócić szczególną 

uwagę ponieważ mówią one o działalności Gminy.  Suma wydatków bieżących czyli kwota  

9 000 937, 00 zł pokazuje za jak  w ubiegłym roku funkcjonowała Gmina. W wydatkach bieżących 

40% to wydatki na oświatę tj. 4 000 025, 00 zł. Subwencje na działalność oświaty otrzymujemy w 

kwocie 3 108 000,00zł, wynika z tego, ze musimy dołożyć do oświaty około      900 000,00zł ze 

środków własnych. 

 Ustawodawca przekazuje coraz więcej obowiązków na samorządy szczególnie na szczeble 

gminne mijając powiat i województwo. Jeżeli tak będzie postępował Rząd ratując swój budżet 



kosztem samorządu to samorząd gminny nie będzie w stanie udźwignąć problemów państwa bo nie 

będzie go na to stać. 

 Ważną kwotą w budżecie są wydatki majątkowe  to jest kwota około 6 560 000, 00 zł. 

wydatki majątkowe obrazują zrealizowane inwestycje na terenie Gminy. W ubiegłym roku 

prowadziliśmy inwestycje w zakresie:    

-   wodociągów i przydomowych oczyszczalni ścieków  2 420 000,00zł, 

− modernizacji dróg 2 052 000, 00 zł       

 W głównej mierze pozyskiwaliśmy środki zewnętrzne na remonty dróg, a w szczególności z 

Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji, gdzie  otrzymaliśmy pod koniec roku 2010 

kwotę 700 000,00 zł – 100% dofinansowania – z żadnych innych programów takiego 

dofinansowania nie mieliśmy. 

 Kwestia oczyszczalni ścieków i kanalizacji była tylko częściowo zrealizowana w 2010 roku, 

jej dalsza realizacja została przeniesiona na ten rok. Jest podpisana umowa z Marszałkiem 

Województwa Świętokrzyskiego na dofinansowanie 60% do tej inwestycji. Na rewitalizacje  miasta 

zaplanowaliśmy w ubiegłym roku   kwotę 3 045 000, 00 zł,  ale z przyczyn nie od nas zależnych  

kwota ta nie został wydatkowana w całości, gdyż jak nam wiadomo firma, która wygrała przetarg 

na modernizacje stadionu wpadła w kłopoty finansowe i musiała odstąpić od dalszych prac. W 

chwili obecnej prace idą w dobrym kierunku. 

  W zeszłym roku bardzo ważnym wydarzeniem było również zakończenie i otwarcie hali 

widowiskowo sportowej  w Działoszycach. 

 Realizowaliśmy również zadania wspólnie z jednostki OSP jak również z KGW, które 

bardzo uaktywniły nasze społeczeństwo. Na obecną chwilę mamy 14 KGW. Prowadziliśmy 

również remonty szkół, które stopniowo zaczynają zmieniać swój wygląd zewnętrzny i 

wewnętrzny. Razem z Marszałkiem Województwa doposażamy nasze szkoły w pomoce 

dydaktyczne. 

 Bardzo dużo uczyniono również w zakresie kulturalnym, było bardzo dużo spotkań, na stałe 

wpisały się spotkania z okazji Dnia Kobiet , Wigilia, Dzień Strażaka, Święto Niepodległości itp. 

Należy przyznać, że działalność KGW, OSP, Radnych, Orkiestry Dętej z Dzierążni , Kapeli 

Działoszynie i młodzieży  była bardzo korzystna i owocna dla naszej Gminy. 

 Należy również wspomnieć, że nasza Gmina figuruje w „Rzeczypospolitej' w wykazie miast 

i gmin, na bardzo wysokiej pozycji  odnośnie wykorzystywania środków przeznaczonych na 

inwestycje w przeliczeniu na mieszkańca.  

 Bardzo istotną kwestia jest to, że rok ubiegły zamknął się nadwyżka budżetową w kwocie 

około 900 000, 00 zł co pozwala nam finansować zadania tegoroczne i przyszłoroczne. Również 

jesteśmy Gminą, która potrafi sięgać po środki zewnętrzne i wykorzystywać je przy realizacji prac 



inwestycyjnych, jednak nie było by to możliwe gdyby  Gmina była zadłużona .    

       

 W związku z brakiem dalszych  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 13, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się'' – 0/ 

 

 

Do pkt 11 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy 
Działoszyce. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję 

 Głos zabrał radny  Pan Stanisław Woźniak, który stwierdził, że prace na terenie Gminy 

przez obecnego Burmistrza prowadzone są na „szóstkę” i nie pozostaje  radnym nic  jak tylko 

udzielić panu Burmistrzowi absolutorium. 

 

 W związku z brakiem dalszych   uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 13, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się'' – 0/ 

 

Do pkt 12 

  Projekt uchwały w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 
Gminy Działoszyce, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, informacji o 
przebiegu wykonania planu finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Działoszycach oraz 
Miejsko – Gminnego Centrum Kultury w Działoszycach przedstawiła i omówiła Krystyna 
Konderak - Skarbnik  Miasta i Gminy Działoszyce. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 13, ‘’przeciw’’ – 
0, ‘’wstrzymał się'' – 0/ 
 
Do pkt 13 
 Sprawozdanie  z wykonania zadań z zakresu pomocy społecznej za 2010 rok – przedstawiła 

i omówiła Pani Barbara Wojewoda – Kierownik M-G Ośrodka Pomocy Społecznej. 



 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki  poddał  

pod głosowanie sprawozdanie . W wyniku glosowania sprawozdanie  zostało przyjęte jednogłośnie 

/ ‘’za’’ – 13, ‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ –0/. 

 

Do pkt 14  

 Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz 
trybu ich pobierani  przedstawiła i omówiła Pani Barbara Wojewoda – Kierownik M-G Ośrodka 
Pomocy Społecznej. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 
 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 13, ‘’przeciw’’ – 
0, ‘’wstrzymał się'' – 0/ 
  
Do pkt 15 
 Projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 
interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania przedstawiła i omówiła 
Pani Barbara Wojewoda – Kierownik M-G Ośrodka Pomocy Społecznej. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 
 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 13, ‘’przeciw’’ – 
0, ‘’wstrzymał się'' – 0 
 
 Do pkt 16 
 Informację  z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2009 rok przedstawiła i omówiła Pani Grażyna Wojtaś  - pracownik UMiG. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki  poddał  

pod głosowanie informację.  

W wyniku glosowania informacja została przyjęta jednogłośnie / ‘’za’’ – 13, ‘’przeciw’’ 

– 0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ –0/. 

 

Do pkt 17 

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia  Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii na rok 2011 przedstawiła i omówiła Pani 
Grażyna Wojtaś  - pracownik UMiG. 
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 Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 12, ‘’przeciw’’ – 
0, ‘’wstrzymał się'' – 0 
 

 Do pkt 18 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych 
zawierających powyżej 4,5% alkoholu z wyjątkiem piwa, przeznaczonych do spożycia poza 
miejscem sprzedaży oraz zasady usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych 
na terenie Miasta i Gminy Działoszyce przedstawiła i omówiła Pani Grażyna Wojtaś  - pracownik 
UMiG. 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 
 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 12, ‘’przeciw’’ – 
0, ‘’wstrzymał się'' – 0/. 
 
Do pkt 19 
 Projekt uchwały w sprawie wystąpienia ze Związku Międzygminnego d.s. Gazyfikacji, 
Rozwoju Terenów Wiejskich i Ochrony Środowiska w Proszowicach przedstawiła i omówiła 
Krystyna Ciszek – Sekretarz Urzędu Miasta i Gminy Działoszyce. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 
 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 12, ‘’przeciw’’ – 
0, ‘’wstrzymał się'' – 0/./. 
 
Do pkt 20 
 Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie wynagradzania inkasentów z tytułu poboru 
podatków przedstawiła i omówiła Krystyna Ciszek – Sekretarz Urzędu Miasta i Gminy 
Działoszyce. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 
 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 12, ‘’przeciw’’ – 
0, ‘’wstrzymał się'' – 0/. 
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Do pkt 21 
Sprawozdania z działalności stałych Komisji Rady Miejskiej oraz Komisji Rewizyjnej za 

2010 rok przedstawili przewodniczący poszczególnych komisji: 

-  Jan Banaszek – Komisja Rewizyjna 

-  W związku z nieobecnością przewodniczącego Komisji Finansów i Spraw Obywatelskich  

sprawozdanie z działalności Komisji  przedstawił jeden z jej członków  Pan Jerzy Suwała. 

− W związku z nieobecnością przewodniczącego Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu  - 

Andrzeja Kołpaka , sprawozdanie z działalności Komisji przedstawił jeden z jej członków Pan 

Stanisław Woźniak. 

− Józef Wójcik – Komisja Rolnictwa i Ochrony  Środowiska 

 Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki  poddał  

pod głosowanie sprawozdania.  

W wyniku głosowania, sprawozdania poszczególnych Komisji  zostały przyjęte 

jednogłośnie / ‘’za’’ – 11, ‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał si ę od głosu’ ’ –0/. 

 

Do pkt 22 

 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów stałych Komisji Rady Miejskiej oraz 
planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2011 rok przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej  
 

Na sale wrócił Pan Radny Krzysztof Kołpak – stan radnych – 12 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

W wyniku glosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 12, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/ 

 

Do pkt 23 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez 
Przedszkole Samorządowe w Działoszycach przedstawiła i omówiła pani Krystyna Ciszek – 
Sekretarz Miasta i Gminy Działoszyce. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

W wyniku glosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 12, ‘’przeciw’’ – 



0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/ 

 

Do pkt 24 

 Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 
gminnych przedstawił i omówił Pan Marcin Leszczyński – pracownik UMiG w Działoszycach. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

W wyniku glosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 12, ‘’przeciw’’ – 

0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/. 

 

 

Do pkt 25 

 Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg 
gminnych na terenie Gminy Działoszyce przedstawił i omówił Pan Marcin Leszczyński – 
pracownik UMiG w Działoszycach. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 
projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 W wyniku glosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 12, ‘’przeciw’’ – 
0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/. 
 
Do pkt 26 
 Projekt Uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem gminy Działoszyce na lata 2011-2015 oraz ustalenia zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasoby gminy Działoszyce 
przedstawił i omówił Pan Maciej Sobecki – pracownik Urzędu Miasta i Gminy. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 
projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 W wyniku glosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 12, ‘’przeciw’’ – 
0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/. 
 
Do pkt 27 
 Projekt uchwały w sprawie określenia zasad sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących 
własność Gminy Działoszyce oraz warunków udzielenia bonifikaty i wysokości jej stawek 
procentowych przedstawił i omówił Pan Marcin Leszczyński – pracownik UMiG w Działoszycach. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 



projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 W wyniku glosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 12, ‘’przeciw’’ – 
0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/. 
 
Do pkt 28 
  Projekt uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Działoszyce przedstawiła i omówiła 
Krystyna Ciszek – Sekretarz Urzędu Miasta i Gminy Działoszyce. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 
 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 12, ‘’przeciw’’ – 
0, ‘’wstrzymał się'' – 0/. 
 
Do pkt 29 
 Projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu dla przygotowania wyboru ławników na 
kadencję 2012 – 2015 przedstawiła i omówiła Krystyna Ciszek – Sekretarz Urzędu Miasta i Gminy 
Działoszyce. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 
 W związku z brakiem  uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał 
projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 12, ‘’przeciw’’ – 
0, ‘’wstrzymał się'' – 0/. 
 
Do pkt 30 
Interpelacje i zapytania radnych. 

 Pan radny – Krzysztof Grądek – zwrócił uwagę na nieruchomość położoną  na ulicy 

Kościuszki, Pan Gradek proponuje aby wynająć w/w nieruchomości jeśli w przetargu nie zostanie 

wyłoniony właściciel, 

− jak również zwraca uwagę i prosi o interwencje w sprawiec  wywozu nieczystości płynnych z 

ulicy Ogrodowej, Urząd nie chce pobierać opłat za te nieczystości i Wspólnota Mieszkaniowa 

„Nasz Dom” również nie pobiera tych opłat. Lokatorzy z bloków 3 i 4 maja problemy ze 

ściekami, ponieważ ściek którymi one płyną często się zatyka. Zwracają się o pomoc  do 

Wspólnoty , która nie chce ingerować twierdząc, że administratorem tych budynków  jest 

Urząd. W związku z tym proszę Pana Burmistrza o podjęcie w tej kwestii jakichkolwiek 

działań, aby pomóc tym ludziom rozwiązać ten problem. 

 Pan Radny Stanisław Woźniak – dotyczy położenia nawierzchni asfaltowej na drodze 

Marianów – Sypów w części należącej do Gminy Pińczów. Pan Radny proponuje aby zorganizować 

wspólne spotkanie z Burmistrzem Pińczowa i wspólnymi siłami dokończyć ta drogę. 

 Pan Radny Jan Banaszek – odnośnie wyrównania placu przed remizą w Dziewięczycach  

 Pan Radny Roman  Wojtal – zwraca uwagę na rosnące drzewa i gałęzie przy drogach , które 

utrudniają dojazd do pól i prywatnych posesji.  



 Pan Radny Edward Helak – czy będą remontowane drogi gminne przed żniwami? 

 

 

Do pkt 31 

Odpowiedzi na  pytania udzielił Pan Burmistrz Miasta i Gminy Działoszyce Zdzisław Leks 

− odnośnie pytań Pana Radnego Grądka – żeby wynająć mieszkanie na ulicy Kościuszki to Gmina 

musi go wyremontować, ponosząc przy tym wysokie koszty, wprowadzając lokatora nie 

będziemy mieli pewności, czy będzie on płacił czynsz czy nie. Korzyść dla Gminy z wynajmu 

tego mieszkania byłaby żadna. Podjęliśmy decyzję, że nieruchomość ta zostanie sprzedana, jeśli 

cena mieszkania jest za wysoka to zaprosimy do rozmów osoby zainteresowane kupnem tej 

nieruchomości i będziemy negocjować cenę. 

− odnośnie drugiego pytania Pana Radnego Grądka – mieszkania na ulicy Ogrodowej, które 

należały do Gminy zostały w większej części sprzedane lokatorom, za tak zwana przysłowiową 

złotówkę, około  50% własność należy do mieszkańców, natomiast do Gminy około 47%. 

Wspólnota funkcjonuje w ten sposób, że jest wybierany Zarząd. Zarząd taki został wybrany i 

ma pełne prawo i obowiązki do zarządzania tą nieruchomością. My wychodzimy z tego 

założenia że mamy swój zasób mieszkań za które jesteśmy w pełni odpowiedzialni, jeżeli 

natomiast jest Zarząd Wspólnoty, który został wybrany przez jej mieszkańców to powinien on 

wywiązywać się ze swoich obowiązków w stosunku do lokatorów. Jeżeli Zarząd podjął się 

zarządzania wspólnotą to powinien wsiąść całą odpowiedzialność za swoich lokatorów.  

− Pan Burmistrz przychylił się do wniosku Pana Radnego Woźniaka w sprawie spotkania z 

Burmistrzem Pińczowa odnośnie dokończenia budowy drogi Sypów – Marianów 

− odnośnie pytań Pana Radnego Banaszka, Pan Burmistrz wyraziła zgodę na wyrównanie terenu 

przy OSP Dziewięczyce 

 w związku z pytaniem  Pana Radnego Wojtala to  wycięcie rosnących krzaków i drzew 

należy do właścicieli przylegających do nich posesji. Będziemy reagować na ten stan rzeczy i 

postaramy się przekonać tych właścicieli do wycinki krzewów, które utrudniają przejazd do pól. 

 W sprawie pytania Pana Radnego Helaka, Pan Burmistrz poinformował, że  remonty dróg w 

pewnej części już zostały wykonane i będą wykonywane jeśli tylko warunki pogodowe na to 

pozwolą. 

 

Do pkt 32 

 Pan Sołtys Tadeusz Nowak – dotyczy rozwiązania problemu pracujących  lekarzy w 

Gminnym Ośrodku Zdrowia i zatrudnieniu nowych, ponieważ nie ma wystarczającej liczby lekarzy. 

 Pani Sołtys Ewa Śliwa – dotyczy umieszczenia  tablicy informacyjnej  z nazwą 



Dziewięczyce. 

  

 Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Zdzisław Leks – odnośnie zatrudnienie nowych lekarzy 

do GOZ w Działoszycach to są odpowiednie ogłoszenia w prasie dotyczące  zatrudnienia lekarza do 

naszego ośrodka, z tego powodu nie wynajmujemy  mieszkania w ośrodku,  które stoi puste 

ponieważ czekamy na ewentualne pojawienie się nowego lekarze, który być może będzie chciał w 

nim zamieszkać. Jeśli państwo znacie lekarza, który chciałby podjąć prace to bardzo proszę o 

skierowanie go do nas, a my z pewnością poczynimy kroki w kierunku jego zatrudnienia. Problem, 

który poruszył Pan sołtys jest ważnym  problem, który należało by jak najszybciej rozwiązać ze 

względu na pacjentów. 

 Jeśli chodzi o wniosek Pani sołtys z Dziewięczyc to umieszczanie tablic informacyjnych 

należy do Powiatu, natomiast ze swojej strony wystosujemy odpowiednie pismo zwracające uwagę 

na w/w problem braku tablicy informacyjnej. 

 

 

Do pkt. 33 

W związku z wyczerpaniem tematów sesji Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zygmunt Saracki 

podziękował wszystkim przybyłym i zakończył obrady sesji. 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Agnieszka Iwan 

 

 

 


